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Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Daniel Söderberg Talebi (V) lämnade följande särskilda 

uttalande. 

Det är mycket viktigt att SFI i Stockholm förmår att rusta nyanlända 

för varaktig sysselsättning och ta tillvara olika personers olika 

erfarenheter och styrkor. Vänsterpartiet anser att verksamheten 

behöver bättre resurser. I vårt budgetförslag återfinns en sådan 

satsning.  

Vi anser också att verksamheten, då den till extremt stor del är 

utlagd på olika privata utförare, behöver en bättre likvärdighet i 

utbildningen. Vinstdrift samt mängden olika utförare inom av 

staden finansierade SFI-verksamheter riskerar på ett tydligt sätt att 

påverka kvalitén och likvärdigheten i SFI-utbildningen.  

I uppföljningsrapporten presenteras inte resultatet av uppföljningen 

i relation till olika utförare. Det hade varit önskvärt.  

Vänsterpartiet är väl medvetet om problematiken och 

ojämställdheten när det kommer till att män i högre grad än kvinnor 

är etablerade. Det lyfts också upp i uppföljningen. Patriarkala 

könsstrukturerna slår igenom även här. Av den anledningen vill 

Vänsterpartiet ha ökad samverkan med stadsdelsnämnderna och 

även bedriva svenskundervisning på ett vardagsnära sätt, s.k. 

”mjukstartspunkter”.  Fokus ska vara kvinnor som står längst från 

arbetsmarknaden. Vi vill t.ex. se möjlighet till svenskundervisning 

med barnpassning i anslutning till öppna förskolor.  

 

§7 

Månadsrapport för juli 2014 

AMN 2019-0384-1.2 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkänner månadsrapporten och 

beslutar att lägga den till handlingarna 
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§8 

Anmälningsärenden 

Arbetsmarknadsnämnden lägger följande ärenden till handlingarna: 

a) Arbetsmarknadsnämndens protokoll från den 17 juni 2014, 

justerat den 18 juni 2014 

b) Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor den 

20 augusti 2014. 

c) Beslut fattade av tjänsteman enligt delegation med dnr 2013-

0186, 2014-0195, 2014-0224. 

d) Till nämnden inkomna handlingar till och med den 13 augusti 

2014. 

e) Protokoll från förvaltningsgruppens möte den 21 augusti 

2014, justerat den 25 augusti 2014. 

 

§9 

Nämndens frågor 

Inga frågor från nämnden anmäldes. 

 

§10 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Charlotte Svensson lämnade följande information. 

- Förvaltningen har träffat alla stadsdelsförvaltningar för 

att informera om den verksamhet som förvaltningen 

bedriver samt samverkansmöjligheter mellan 

stadsdelsförvaltningarna och 

arbetsmarknadsförvaltningen. 

- Förvaltningen anordnat ett samverkansmöte rörande 

arbetet inom Finsam. 

______________________ 

 


